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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ TECHNICKÉ KOMISE 

 
3. ZASEDÁNÍ 

DNE: 19.3.2014 

PŘÍTOMNI: 
M. Chalupa - předseda TK 

A. Jíra 

F. Bubeník 

P. Šikola 

J. Kašpar 

D. Peřina 

P. Halámek 

K. Pavlová 

 

proděkan pro výstavbu FSv T. Šenberger 

vedoucí pracoviště VIC V. Hora 

 

1. M. Chalupa zahájil zasedání technické komise a přivítal proděkana pro výstavbu FSv 

ČVUT profesora T. Šenbergera a vedoucího pracoviště VIC V. Horu. 

 

2. T. Šenberger shrnul přestavby, které se na fakultě realizují a budou realizovat v nejbližší době. 

a. obálkové výběrové řízení na rekonstrukci 4 poslucháren v budově C 

- příští týden 

b. můstky zkolaudované, drobné problémy u soklu budovy C, dodělá se o prázdninách 

 

3. Následně se probíralo možné využití čítárny: 

koutek na hlídání dětí  

- v rámci norského projektu Rovné příležitosti pro všechny 

- mohl být v čítárně, ale naštěstí z toho sešlo - není bezbariérový 

služby VICu, infocentrum - vedení souhlasí, záleží na vyjádření doktora Hory 

V. Hora: problémy s plotry - je jim líp ve sklepě, kde na ně nesvítí přímé slunce 

 není to estetické - odřezky papírů 

 personálně - kdo by tam seděl? 

plotry - mohou být dole v Déčku a dají se na ně posílat data z počítačů, které budou 

umístěny v infocentru 

vrátnice/recepce - P. Šikola navrhnul přestavbu vrátnice, aby byla otevřenější.  

 Zároveň by bylo vhodné  

B2comp - M. Chalupa namítnul, proč přenechávat atraktivní prostor soukromému subjektu, 

když si ho může nechat fakulta. 

 

4. Další projednávané prostory fakulty: 

občerstvení 
možnost přesunu do suterénu budovy C - tam, kde příležitostně sídlí stavební firmy - 

to by bylo možné obslužně propojit s prostorem před fakultou  

obnova bývalé Archicafé záleží na FIT, který to teď vlastní 

šatna - požárně špatně, byl by vhodný přesun do suterénu  

tiskárny TINA - spravuje je napůl ČVUT a napůl VIC - pan Sinecký 

automaty Robocopy  - soukromá firma 

 

5. M. Chalupa se zajímal o způsob financování VIC a plánu budoucích investicí. Dle zprávy 

Aktuální stav sítě a souvisejících technologií od pana Ivančíka je potřeba výměna mnoha 

technického vybavení: 
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V. Hora: nejakutnějším problémem fakulty jsou počítačové učebny. Další věcí je výměna 

serverů, která už je v plánu několik let.  

 

A.Jíra podotknul, že v rámci rekonstrukce budovy B se počítá s rekonstrukcí IT a stejně jako 

v budově A jsou na to vyhrazené finanční prostředky. 

 

Technická komise doporučuje VIC urychlené řešení problémových oblastí IT, stanovit jejich 

prioritu a konzultovat s vedením uvolnění potřebných finančních prostředků. 

 

6. PC sál - K. Pavlová zmínila, že PC sál je nevyužívaný a že by bylo možné ho využít jako 

tichou studovnu. A. Jíra navrhnul, že se dají uvolnit místa uklizením části počítačů a zbytek 

uvolnit pro pracovní místa, kde studenti mohou v tichu pracovat. 

 

7. datové úložiště - A. Jíra se zeptal na datové úložiště v rámci fakulty. Datové úložiště funguje 

na serveru PEPA a je na něj možnost přístupu z intranetu. V. Hora na webu zveřejní návod na 

použití tohoto úložiště. 

 

8. M. Chalupa ukončil zasedání technické komise. 


